

Important Note For Customers Referred/ Redirected by Third Parties:

1. Bolttech Insurance (Hong Kong) Company Limited (“Bolttech”) is authorized by the Insurance Authority to carry out insurance business in Hong Kong.
2. This website (<https://fwd.com.hk/online-insurance>) is operated by FWD Financial Limited (“FWD Financial”), an appointed and licensed insurance agent of FWD Life Insurance Company (Bermuda) Limited and Bolttech.
3. FWD Financial will be responsible for arranging the insurance policy and, for this purpose, you should only deal directly with FWD Financial (i.e. you should not deal with the referrer for arranging the insurance policy).
4. The referrer does not represent FWD Financial and should have no involvement in the arrangement of the insurance policy.
5. FWD Financial disclaims all liability for any advice in relation to the insurance policy given to you by the referrer.
6. Premium for the insurance policy should be paid directly either to the Bolttech or FWD Financial (or not to the referrer).
7. Any promotional offer(s) or material(s) should be read in conjunction with the relevant product brochure. Customers should not purchase the relevant insurance product(s) solely on the basis of any promotional offer(s) or material(s). For details and risk disclosures of the relevant insurance plan, please refer to relevant product brochure and policy documents.

給予來自合作伙伴之客戶的重要聲明:

1. 保特保險(香港)有限公司 (「保特保險」) 乃獲保險業監管局授權在香港經營保險業務之保險公司。
2. 本網站 (<https://fwd.com.hk/online-insurance>) 由富衛金融有限公司 (「富衛金融」) 營運。富衛金融乃富衛人壽保險 (百慕達) 有限公司及保特保險的委任持牌保險代理。
3. 有關保單安排，客戶只應直接與富衛金融作往來 (即是不應透過合作伙伴作出保單安排)。
4. 合作伙伴並不代表富衛金融，亦不應參與安排保單的過程。
5. 富衛金融不會就合作伙伴對於有關保單所給予客戶的任何意見承擔任何責任。
6. 保費應直接支付予保特保險或富衛金融 (而非合作伙伴)。
7. 任何推廣優惠或宣傳材料應與相關產品小冊子同時參閱。客戶不應單憑任何推廣優惠或宣傳材料而投保相關保險產品。有關相關保險計劃的詳細資料及主要風險，請細閱其產品小冊子及保單文件。